

§1 Mötets öppnande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande) öppnar mötet klockan 12:07.

§2 Närvarande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande)
Lina "Netto" Blomkvist (Vice Ordförande)
Sofia "Nekki" Larborn (Sekreterare)
Ulrika "Dice" Uddeborg (Masteransvarig)
Jonatan "Allan" Gustafsson (Kassör)

§3 Val av mötets ordförande

Josefin "Yuna" Ulfenborg väljs som mötets ordförande.

§4 Val av mötets sekreterare

Sofia "Nekki" Larborn väljs som mötets sekreterare.

§5 Information

5.1 Rättelse fråga från utbildningsutskottet

Vi tycks ha misstolkat frågan om diskriminering som vi fått med oss och tog upp på förra mötet. Den gällde huruvida frågor om diskriminering ska läggas till i kursutvärderingsformulären. Vi är eniga om att det inte är lämpligt, eftersom sådana frågor snabbt kan komma att handla om privata situationer vilket inte hör hemma i anonyma kursutvärderingar. snIT anser att dessa frågor bör tas upp, men i ett annat sammanhang än just kursutvärdering.

5.2 Möte med sexIT

En del av snIT hade möte om sittningen för Pedagogiska Priset med sexIT i tisdags, och där diskuterades meny och pengar bland annat. snIT kommer inte behövas som arbetskraft under sittningen, utan kan komma som deltagare.

Josefin "Yuna" Ulfenborg Sofia "Nekki" Larborn
Mötets ordförande Mötets sekreterare

§6 Arrangemang

6.1 Pedagogiska Priset

6.1.1 Nomineringar

Vi fick ett förslag att det under sittningen utöver sånghäfte också kan delas ut ett nomineringshäfte där alla nomineringar står. Josefin "Yuna" Ulfenborg föreslår att man dessutom läser nån kort del av alla nomineringar under sittningen.

6.1.2 Bordsplacering

Ulrika "Dice" Uddeborg föreslår att man bör bestämma platser för PL och nominerade. Lina "Netto" Blomkvist ska ta med sig det till sexIT.

6.1.3 Nominerade

Josefin "Yuna" Ulfenborg publicerar de nominerades namn.

6.1.4 Blommor till vinnare

Ulrika "Dice" Uddeborg ska ansvara för att köpa blommor till vinnaren på samma dag för sittningen.

§7 Interna Frågor

7.1 Samarbete mellan snIT och StyrIT

Josefin "Yuna" Ulfenborg föreslår att vi till nästa generation snIT introducerar ett samarbete med StyrIT, exempelvis i form av möten eller annan regelbunden kontakt.

7.2 Klassrepsmöte

Sofia "Nekki" Larborn gör en doodle med kött/fisk/nudlar/sallad och skickar i slacken.

§8 Övriga frågor i mån av tid

8.1 Sånghäfte

Vi diskuterar låtar som ska vara i sånghäftet. Jonatan "Allan" Gustafsson gör innehållet till sånghäftet, Lina "Netto" Blomkvist gör framsidan

8.2 Banner på PP-sittningen

Lina "Netto" Blomkvist ansvarar för att vår banner kommer upp på sittningen

Josefin "Yuna" Ulfenborg Sofia "Nekki" Larborn
Mötets ordförande Mötets sekreterare

§9 Val av datum för nästa möte

Nästa möte äger rum torsdag 2018-02-01 12:00.

§10 Mötets avslutande

Josefin "Yuna" Ulfenborg avslutar mötet 12:55.

Josefin "Yuna" Ulfenborg Sofia "Nekki" Larborn
Mötets ordförande Mötets sekreterare